
Kommunfullmäktige 2022-06-16 – Svar på interpellation 

Målbild med Forum 

 

Kommunfullmäktige fattade ett principbeslut i samband med budget 
2020 att Forum ska ställas om till framtidens kulturhus. En större 
utredning om hur huset kan fyllas med kultur och föreningsliv är 
genomförd. Vidare har fullmäktige beslutat genomföra en 
fastighetsutredning under 2022. Under året kommer även satsningar 
i scen och projektor att genomföras. 

Forum är numera en del av kommunens fastighetsinnehav med årlig 
avsättning för drift och underhåll. Eftersom hyra betalas intern 
istället för externt lär kostanden vara lägre än tidigare.  

 

 

 

Ronny Löfquist (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 


